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Betreft: Art. 47 vragen van SAB - niet doorgaan “Salsa en Tango bij Lure” in 2021 
 

Geacht college, 

 

Op social media lazen we het bericht dat het evenement “Salsa en Tango bij Lure” in 2021 niet kan 

doorgaan. De overheid heeft dit soort evenementen toegestaan op 27 juli en de organisatie heeft 

hierop op 30 juli onmiddellijk een vergunning aangevraagd.  

 

De organisatie geeft aan aan alle corona maatregelen te kunnen voldoen. De gemeente Maastricht 

heeft blijkbaar, volgens de organisatie, minimaal 8 weken nodig om een dergelijke vergunning goed 

te keuren.  Er wordt geen rekening gehouden met het feit dat dit evenement al 28 jaar!!! eenzelfde 

vergunning aanvraagt. 

 

De “gemeente“ geeft de volgende verklaring: 

De vergunning had men moeten aanvragen alvorens het overheidsbesluit was genomen. 

Dit om te kunnen voldoen aan de aanvraagtermijn van 8 weken, er is nu sprake van een termijn van 

4,5 weken. Binnen één week dient te organisatie ook nog aan te geven of men alsnog wenst te 

annuleren daar men anders de legeskosten toch zal moeten betalen. 

Dus: Na 1,5 jaar coronaleed voor de horeca en een verregende zomer wil de gemeente Maastricht 

niet een beetje extra zijn best doen voor de ondernemers want …… regels zijn regels! 

 

Hierover heeft de fractie van SAB enkele vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat voor kleinschalige evenementen, waar u bekend mee bent, een 

termijn van 8 weken voor het verkrijgen van een vergunningen erg lang is? 

2. Realiseert u zich dat bijna de gehele cultuursector door corona platligt en dat dit soort kleine 

evenementen kunnen zorgen voor een beetje opluchting bij de bevolking én de sector? 

3. De laatste tijd worden veel evenementen afgelast. Heeft dit te maken met een tekort aan 

beschikbare uren bij handhaving door de heersende pandemie en de recentelijke 

hoogwaterproblematiek? 



                

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jos Gorren (fractievoorzitter) 

Wim Schulpen (burgerlid) 


